2007国奥四国足球锦标赛媒体

注册申请表填写说明
	1. 除有特别说明外，对于表中各栏目，中国内地人士填写简体中文，外籍人士请用大写英文字母填写；数字内容请用阿拉伯数字填写。

	2. 电话、传真、手机、电子邮箱等联系信息请尽量填写完整，以便组委会与您保持联系，并通报赛事有关信息。

	3. 表中各项的填写要求如下：

	注册类别
	必填项。每个申请人只能选择申请一种类别进行注册。

	媒体单位
	必填项。应填写媒体单位的正式名称。

	英文姓 / 英文名
	必填项。填写的内容应与身份证件上显示的一致。中国内地申请人填写中文姓和中文名的汉语拼音。

	中文姓 / 中文名
	适用于有中文汉字姓名的申请人。填写的内容应与身份证件上显示的汉字一致。

	性别
	必填项。请在表中选择“男”或“女”。

	身份证件类型
	必填项。组委会认可下列身份证件：
中国内地人士：居民身份证、中国人民解放军军官（士兵）证、中国人民武装警察部队警官（士兵）证；
中国香港和澳门人士：港澳居民来往内地通行证；
中国台湾人士：台湾同胞来往大陆通行证；
非中国人士和长期旅居国外的华侨：护照。

	身份证件号码
	必填项。所填内容应与身份证件上显示的一致。

	国籍
	必填项。请在下拉列表中选择身份证件的签发国家/地区。如果申请人不止有一个国籍，则需选择申请人希望在本次赛事期间进入中国所持身份证件的签发国家/地区。

	出生日期
	必填项。所填内容应与身份证件上显示的一致。

	永久居住地(户籍所在地)- 国家/地区
省/自治区/直辖市
市/县
街道及门牌号
	必填项。中国内地居民填写户籍所在地的详细地址；其他申请人填写永久居住地的详细地址。

请分别按照“国家/地区”、“省”、“市/县”、“街道及门牌号”填写。



	实际工作单位
	必填项。请填写申请人实际受雇的单位，且必须是全称。

	照片
	如果在提交注册申请表时不能提供照片，将会延迟注册时间。

	抵沈时间和住宿酒店
	外地媒体必须填写。


2007 Four National Olymplic Football Teams Championships Instructions for completing the Accreditation Form
	1. Except for those specified, all the fields should be completed in Chinese characters for Chinese applicants and in CAPITAL English letters for other applicants.

	2. Please complete as much contact information as possible, such as Telephone, Fax, Mobile Phone, E-mail, to facilitate the necessary communication between the organizing committee and the applicant 

	Meanings represented by the following expressions in the Accreditation Form 

	Function
	Each applicant can only choose one category for accreditation.

	Media Organization Name
	The organization by which the applicant is hired to cover this event

	Family Name / Given Name
	Applicant’s name must be exactly the same as shown in the ID document. Pinyin required for applicants from Chinese mainland.

	Chinese Family Name / Chinese Given Name
	Only applicable for applicant who has a name in Chinese characters. The name filled in should be exactly the same as shown in the ID document.

	Gender
	Please select 'Male' or 'Female'

	ID Type

	Please select from the following types of ID document  acceptable by the Organizing Committee:
PAS—Passport            CID--Chinese ID Card
TWT—台湾同胞来往大陆通行证  GAT--港澳居民来往内地通行证

	ID Number/Expiry Date of ID Document
	The number and expiry date of ID document should be consistent with those shown in the ID Document.

	Nationality
	The nationality should be consistent with the Issuing Country/region shown in the ID document. If the applicant has more than one nationality, be sure to fill in the one that appears in the ID document that the applicant will use to enter China.

	Birth Date
	The date should be exactly the same as shown in the ID Document.

	Permanent Address (Country)
	
Please provide the country, province, city and detailed address of applicant’s permanent residence.


	Permanent Address (Province / State)
	

	Permanent Address (City)
	

	Permanent Address
(Detailed Address)
	

	Full name of the organization with which the applicant has a valid long-term (more than one year) employment agreement
	For the applicant who has a valid long-term (more than one year) employ agreement with one organization 

	Photo
	If applicant can not provide a photo with the accreditation form  the accreditation may be delayed.


2007国奥四国足球锦标赛媒体注册申请表

2007 Four National Olymplic Football Teams Championship 

Media Accreditation Form
	Function (each applicant can only choose one category,please delimits √ in the blank form)   注册类别（每个申请人只能申请一种类别，请在空白表格内画√）

	E
	Journalist, Editor  文字记者
	

	EP
	Photographer  摄影记者
	

	HB
	Host Broadcaster 赛事主转播商 
	


	Family Name 英文姓
	
	Given Name 英文名
	

	Chinese Family Name

中文姓 (if applicable)
	
	Chinese Given Name

中文名 (if applicable)
	

	Nationality 国籍


	
	Gender 

性别
	Male       Female     



	Birth Date (YYY-M-D)

出生日期（年-月-日）
	
	
	男         女     

	Permanent Address

永久居住地

（中国内地居民填写户籍所在地）
	Country / Region 国家/ 地区
	

	
	Province / State 省 / 自治区 / 直辖市
	

	
	City  城市 / 县
	

	
	Detailed Address 街道及门牌号
	

	Full name of the organization with which the applicant has a valid long-term (more than one year) employment agreement

目前与申请人存在一年以上事实雇佣关系的机构名称
	

	Telephone 电话
	
	Fax 传真
	

	Mobile Phone 手机
	
	E-mail 电子邮箱
	


	Type of ID Document

身份证件类型
	护照   Passport                      中国居民身份证   Chinese ID Card            
台湾同胞来往大陆通行证               军官（士兵）证            

港澳居民来往内地通行证               武警（士兵）证             

	ID Number

身份证件号码
	
	Expiry Date of ID Document

身份证件有效期
	


	Media Organization Name 媒体机构名称
	

	Stamp of Media Organization & Signature of Authorized Person 

媒体机构盖章及负责人签字
	                        

	Arrival time抵沈时间
	
	Hotel住宿酒店
	


Please stick a passport photo HERE. (45mmX35mm)


请将一张一寸彩色照片粘贴于此








